
Zápis z  8. schůze Výkonného výboru RC Autoklubu  České republiky 
konaného dne 5.10.2010  v  Modřicích  
 
Přítomni:   
 Václav Strupek, Jan Sonntag, Vladimír Šeliga, Drahoslav Hejtmánek, Vladimír Šulc,  
 Radek Třešňák 
Omluveni :  
Miroslav Jurenka, Martin Zvára 
 
Program: 
1 – kontrola splnění úkolů ze zápisu ze dne 7.9.2010 
2 -  informace o účetní uzávěrce 2010 k 31.8. 
3 – jednání AGM  EFRA 
4 – příspěvky na poháry za MČR 2010 pro jednotlivé sekce 
5 – volby nového VV  a presidenta RCACR  
6 – příprava valné hromady RCACR 
7 – diskuze 
 
K bodu 1 – Václav Strupek informoval o úhradě startovného 660 USD pro tři účastníky MS 
1/8 IC Buggy v Thajsku. Reprezentace se sestává z Martina Bayera a Aleše Bayera z ARC 
Slavkov. Jako třetí se zúčastní Marek Morávek z RC Březí. RC Březí bude vystavena faktura 
za účast jejich jezdce. 
Jan Sonntag dodatečně požádal VV o schválení účasti člena sekce LS Off-road na jednání 
AGM EFRA. VV tento dodatek neschválil.  
Václav Strupek se zúčastnil předání vybraných peněz za účelem pomoci ALS Racing. Peníze 
byly poslány na účet ALS Racing.  
 
K bodu 2 -  Václav Strupek předložil VV mimořádnou účetní uzávěrku r.2010 k 31.8.2010.  
Po projednání veškerých dokladů za roky 2008 až 2010 se rozhodl VV jednohlasně podat na 
pana Pavla Krylla trestní oznámení za zpronevěru finančních prostředků RCAČR.  
 
K bodu 3 – Václav Strupek požádal předsedy sekcí o stanovisko k materiálům EFRA pro 
jednání AGM  k termínu pátek 15.10.2010.  
 
K bodu 4 – příspěvky na poháry pro sekce: 

- Sekce 1/10 IC ……. 3000.- Kč, 
- Sekce 1/10 ET On-road,  žádný příspěvek, seriál závodu nenaplnil pravidla RCACR  
- Sekce 1/10 ET Off-road …… 5000.- Kč 
- Sekce LS On-road ……. 7000.- Kč 
- Sekce LS Off-road …… 7000.- Kč 
- Sekce 1/8 IC Off-road …. 8000.- Kč 
- Sekce 1/7 Rally …… 5000.- Kč 

 
K bodu 5 – na začátku jednání ohledně voleb členů VV a presidenta RCACR  odstupují ze 
svých funkcí z důvodu morální odpovědnosti za současnou situaci předsedové sekcí pánové 
Václav Strupek, Vladimír Šulc, Radek Třešňák a Drahoslav Hejtmánek. Svojí funkci budou 
vykonávat do termínu Valné hromady a poté předají nově zvoleným předsedům sekcí svojí 
funkci. Předsedové RC klubů jsou tímto vyzvání k projednání současného stavu a zároveň 
k podání návrhu na nového presidenta RCACR. Vyzýváme členskou základnu k podání 
návrhů na obsazení předsedů sekcí, prostřednictvím OK.    



K bodu 6 –  Program Valné hromady RCAČR konané v sobotu 13.11.2010 ve Svitavách od 
11,00 hod.v restaurace ASTRA - Edvarda Beneše 1970/19, 568 02 Svitavy-Předměstí 
1 – odsouhlasení programu Valné hromady 
2 – volba mandátové, volební a návrhové komise 
3 – zpráva o činnosti VV RCAČR za uplynulé období vč. informace o hospodaření  
4 – zpráva předsedů sekcí o činnosti sekcí za uplynulé období 
5 - diskuze 
6 – návrh změn Stanov RCAČR 
7 – volba presidenta RCAČR , členů VV za odstupující předsedy sekcí a předsedy revizní 
komise RCAČR 
8 – zpráva mandátové, volební a návrhové komise 
9 – závěr 
 
VV odsouhlasil pro následující Valnou hromadu pravidlo pro uplatnění plných mocí. 
Plná moc bude uznána pouze s úředně ověřeným podpisem.  
 
K bodu 7  
7.1. – předseda sekce ET 1/10 TC Václav Strupek  pověřuje vedením sekce do Valné 
hromady Ing. Jana Blahovského z RC SVČ Trutnov.  
7.2. – ve smyslu Stanov RCACR  článek IV, část.4.2. rozhodl VV o vyloučení pana Pavla 
Krylla z řad členů RCAČR s okamžitou platností. VV shledal, že jeho jednání bylo 
 v rozporu se zájmy RCAČR.  Jednohlasně odsouhlaseno. 
7.3. – VV po rozsáhlé diskuzi doporučuje k projednání na Valné hromadě  následující změny 
stanov : 
- změnu uplatňování plných mocí  
- vypuštění pro rok 2011 licencí pro jezdce 
7.4. – informace pana Václava Strupka o jednání s paní Lucií Kaninovou. Dle sdělení paní 
Lucie Kaninové byly veškeré doklady RCAČR vč. účetních dokladů až do roku 2005 předány 
nově zvolenému presidentovi Pavlu Kryllovi. Bohužel, předávací protokol nemůže po té době 
najít.  
7.5. - Václav Strupek informoval přítomné o e-mailu vedoucího sekce 1/8 IC Buggy, který  
se týká problémů na závodech MČR  1/8 IC Buggy, konaného ve dnech  25.-26.9.2010 
v Horním Jelení. Dále o emailu Zdeňka Kapičky k témuž závodu. S ohledem na nepřítomnost 
předsedy sekce  z důvodu dovolené doporučuji nově zvolenému VV pozvat na své další 
jednání  dotčené osoby k podání vysvětlení k tomuto problému.  
7.6. - Václav Strupek upozornil na nutnost úpravy pravidel jednotlivých sekcí a hlavně na 
změny společných pravidel. S ohledem na diskuzi se jeví  problém s počtem závodů MČR, 
např. minimální počet závodů apod. Je nutné, aby o této problematice se vedlo jednání na 
úrovni OK.  
   
 
Příští jednání Výkonného výboru se koná 13.11.2010 v 9,00 hod ve Svitavách. 
 
Zapsal : Václav Strupek      


